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     O víkendu jsem se vydala na nejadrenalinovější závod roku, tedy Mistrovství České
republiky v nočním OB pořádané Žabovřesky Brno. Mistrovství se konalo v sobotu v obci
Bukovinka u Brna, zároveň se však jednalo o nejdelší závod roku, neboť někteří dobíhali až v
neděli. V neděli navazoval Český pohár štafet, a jelikož letos hostuji v OK BOR, měla jsem
zajištěnou dopravu autem až na místo. Přestože závody pořádaly Žabovřesky, bylo hezké
počasí, ne jako na všech minulých závodech, kdy jste na shromaždišti museli mít člun.

      

     Protože se jednalo o noční závod a startovalo se až v 9 hodin večer, mohla jsem si ráno
přispat, a během 6 hodinové jízdy bylo také dost času na mentální přípravu. Shromaždiště bylo
v místní tělocvičně, my jsem se však shromáždili v autech, neboť jsme parkovali po cestě na
start, a pokračovali v mentální přípravě v podobě večerního šlofíka. Na start jsem vyrazila ve
čtvrt na jedenáct. Ještě než jste překročili startovní čáru, museli jste podstoupit dvě zkoušky. 1)
Najít cestu na start. Ono totiž když si každý šetří světlo do lesa, mohou být modrobílé fáborky
neuvěřitelně zákeřné. 2) Najít si své popisy, které se vydávali až na startu v podobě velké
hromady. Taktika na noční je jasná – pomalu, ale jistě, ale hlavně tak, aby vystačilo světlo. Na
začátku vedla trať do kamenitého svahu, v druhé půli spíše do porostů a husté sítě cest.
Zákeřnější byly rozhodně cesty - když nepočítáte první, druhá, třetí křižovatka, jste nenávratně
ztraceni. Celý závod jsem však absolvovala bez větších kliček a spirál, byla jsem tedy se svým
výkonem spokojena, jen žádné zvířátko jsem nepotkala. Do postele jsem se dostala kolem
druhé hodiny ranní po povzbuzující sprše na místním internátě.

  

     Druhý den jsme vstávali až v devět hodin, takže jsme se nečekaně vyspali. Shromaždiště
bylo tentokrát kousek za obcí na fotbalovém hřišti. Jarní štafety se považují za takové
přípravné, takže žádný stres, ale běž co nejrychleji. Naše štafeta zvolila taktiku neupozorňovat
na sebe, abychom mohli soupeře příště převálcovat, museli jsme tedy skončit až v polovině
výsledkové listiny. Já jsem se svého úkonu na druhém úseku zhostila zodpovědně, zákeřnou
jedničku v hustníku jsem sice našla bez problémů, pak jsem však ukázkovým odběhem získala
pár minut navíc na vyčítacím papírku.

  

     Příští rok pořádají noční mistrovství OK Doksy, takže doufám, že si všichni pořídíte světla! A
navíc se to vyplatí! Již jsem si 7. místem vyběhla A licenci na další rok, takže budete mít brzy
odpracováno. :D
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